
Referat 
styremøte  
 

Møtedato: Onsdag 17.01.24 kl. 17:30-18.45 sammen med regionstyret i Sparks-rommet 
18.30-22:00 i konferanserommet i 2. etasje, Misjonshuset (MH)  
 
Til stede: Ingar Hjelset, Erik Gamborg, Liv Jorunn Skutlaberg, Brit Kari Urdal, Eivind Jåtun, Brit Lise 
Furset (1.varamedlem) og Frank Vorhaug (pastor) 
 
Referent: Frank 
Åpning og noe å bite i: Ingar 
 

Sak nr. Saker 

 Sammen med regionstyret 
Mat 
Regionstyret ville gjerne høre oss dele ut ifra følgende: 

• Litt historikk om arbeidet 
o Medlemsvekst 2018: 214 medlemmer. 2023: 314 medlemmer 
o Gjennomsnittlig gudstjenestedeltakelse: 2018/132 2023/145 

• Fortell gjerne litt om arbeidet som drives gjennom året 

o 5 bønnemøter i uka 

o ICF hver tirsdag 

o Onsdagssamlinger er byttet ut med lengre søndag DYPERE (gudstjeneste, 
pølse i brød og undervisning) 

o 32 smågrupper 

o 3 fotball-lag Kristiansand kameratene fotballklubb (KKFK) 

o M4 Ready – 2. kull 
o Lørdag styredag – for styret, MUF-styret og ansatte med fokus på å lede til 

vekst.  
• Tilbud for barn og ungdom 

o MUF (78 i snitt i høst mot 10-15 i 2018) 

o Awana 
o After 8 
o Tweens 

• Utfordringer og gleder i arbeidet 
o Teens nedlagt før jul p.g.a. få deltakere (2-3) 
o Konfirmanttilbud har vi ikke kommet i gang med da det er få på hvert kull og 

de velger andre tilbud hvor venner konfirmeres. 
o Integrering er noe vi jobber for å bli bedre på. 

• Innspill til hva regionen kan bidra med 

o Ansettelseshjemmel. 2018: 2,6 årsverk 2023: 2,4 årsverk. Vi skulle gjerne 
hatt mulighet til å ansette flere.  

 Åpning og bønn 
Dagens bibelord: 1Mos 16,13: «Du er en gud som ser meg.» 
Mye som det er vanskelig å forstå, men tillit til at Gud ser. Gud er der. 
 

01/24 Godkjenning av innkalling med saksliste 
Godkjent med to eventuelt-saker. 
 

02/24 Godkjenning av referat fra 11.12.23 
Godkjent. 
 
 



03/24 Årsmøtet 17.03.24 
1. Saksliste 

Sakslisten ble supplert og det må undersøkes om regnskap og budsjett skal 
godkjennes av årsmøtet. 

2. Årsmelding fra styret ble justert og godkjent for fremlegging for årsmøtet. 
3. Bemanning i årsmøtet (forslag til kandidater ble notert) 

a. Registrering/tellekorps 
b. Ordstyrere 
c. Referenter 
d. Protokollunderskrivere 

4. Kandidater til valgnemnd 2025 
Sittende valgnemd for 2024: Kjartan Krogedal, Marius Ekroll og Rita Hauan, vara 
Anita Espevik 
Forslag til aktuelle kandidater ble notert. 

5. Valg på revisorer 
Morten Løvåsen og Turid Laksesvela har sagt ja til å stille til valg igjen. 

6. Tilbud for barna 
Skolealder – bowling/klatring/frisbeegolf. Under skolealder: hobby/tegnebord. 
Forslag på personer å utfordre ble notert. 

 
04/24 Verneombud i Misjonshuset 

Bedrifter med fem eller flere ansatte skal ha eget verneombud.  
Siden Egil Grindland har sin hovedstilling (80% fra 2024) i Misjonssambandet sør vil ikke 
arbeidstilsynet regne han som ansatt i Misjonshuset. 
Dette betyr at Misjonshuset ikke trenger eget verneombud, men kan etter vedtak velge å 
bruke verneombudet for Misjonssambandet sør. 
 
Vedtak: 
Misjonshuset Kristiansand vil benytte Misjonssambandet sør sitt verneombud som 
verneombud også for Misjonshuset. 
 

05/24 Bibelhelg 2.-4.2.24 
Overnatting for Knut Kåre Kirkholm hos Rannveig og Ingar Hjelset. 
 

06/24 Strategi – handlingsplan 
«Tjen hverandre» - hvordan vil vi at det skal se ut i praksis?  
Styret ønsker følgende prosess for å ruste menigheten i det å tjene hverandre. 

1. Undervisning på DYPERE v/Frank 
2. Presentere i nyhetsbrev 
3. Samtaleopplegg til smågruppene for bruk i løpet av våren 
4. Tema/samtale på menighetsweekend 

 
07/24 Fast giveraksjon i februar  

Fokus på fast givertjeneste i to påfølgende gudstjenester (18/2 Ingar og 25/2 Arve) samt 
informere i nyhetsbrev. 
Undervisningsvideo fra hovedkontoret om hvordan justere fast givertjeneste på Min side 
(nlm.no) og bruksanvisning for dette presenteres. 
 

08/24 Orientering fra Driftsutvalget 
Utredning angående effektivisering av oppvarming og strømforbruk pågår. 
Det undersøkes muligheten for å installere varmepumper for en mer økonomisk 
oppvarming. Det vil kunne redusere strømforbruket til oppvarming med 2/3, men det er 
utfordringer knyttet til plassering bakgård/garasjen (støy, lufttilgang)  
Alle som ikke er aksjeselskap kan søke ENOVA-støtte for installering av varmepumper. 
Varmeutvekslingen fungerer ikke som den skal. Dette må det tas tak i. 



Ingar sjekker ut med Øystein Johannessen hva som er saken for å bringe dette konkret 
videre til Norrøna Eiendom. 
 

09/24 Orienteringer og luftinger fra pastoren 
1. Frivillig-ansatt 

Hvordan frigjøre på best mulig måte potensiale i de frivillige krefter på en måte 
som kan gi trivsel og vekst for den enkelte?  
Invitasjon til samtale til de som blir pensjonister: Hva nå? 
Kalle til frivillig-ansatt med et lederansvar og tydelig mandat for et spesifikt 
område som vi ikke har lønnede ansatte er en mulighet vi vil se nærmere på.  

2. Pastors arbeidsmengde og arbeidstid fordelt på pastorale/administrative oppgaver 
ble luftet.  
Styret vil arbeide for at pastors arbeidstid skal være tilnærmet normal arbeidstid. 

3. Case til refleksjon 
Styret drøftet tenkt case fremlagt av pastor. 
 

10/24 Evalueringsrunde 
• Hva har skjedd i MH som har vært betydningsfullt for meg siden sist styremøte? 
• Hva har skjedd i MH som har vært betydningsfullt for fellesskapet vårt siden sist 

styremøte? 
• Har vi fått noen tilbakemeldinger siden sist som vi skal merke oss? 
 

Er det aktuelt å ha enkel gudstjeneste i MH søndag under Fellesmøtene?  
Spørsmålet ble nevnt, men ikke behandlet. 
 

11/24 Eventuelt 
1. Forespørsel om Dirdal-konsert i MH 1. uke i desember.  

Oversendes til sang- og musikkleder. 
2. Spørsmål om skattefradrag på Vipps. 

Vi har hatt kontakt med hovedkontoret, og det ønskes ikke at vi går inn på dette, 
men at det som gjelder skattefradrag går gjennom fast givertjeneste-ordningen som 
foreligger. 

  
  

 
Møteplan våren 2024: 
Man 29/1, man 19/2, man 11/3, tir 9/4, ons 15/5, man 10/6 kl. 19.00-22.00. 

 

 

  

 


